
Хроника

 Министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио је данас да је за седам дана
гласање у Генералној скупштини Уједињених нација о резолуцији о Сребреници, које ће
бити јавно, и тада ће се видети ко су партнери Србије у спољној политици и неће бити
могуће да поједине земље "лажу Србију да су уз њу, али гласају другачије".

  

„Ми са свима морамо да живимо, са пријатељима, непријатељима, са некима који ће увек
бити уз вас или неће смети да буду уз вас“, рекао је Дачић на телевизији Прва.

  

„Гласање је јавно, па ћемо да видимо како ће ко да гласа“, навео је Дачић, уз оцену да
ће бити „џа или бу“.

  

Дачић је рекао да ће ове године Србију посетити кинески председник, да је руски
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председник био у посети, а да се тек понеки сећају посете америчког председника или
некадашње премијерке Маргарет Тачер.

  

„Зато хвала (Емануелу) Макрону што је био“, рекао је Дачић.

  

Илуструјући однос међународне заједнице према Београду и Приштини, Дачић је навео
да „ови забранише динар, а ми задржали један аутобус и Стејт департмент се огласио
због аутобуса“.

  

(Фонет)
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